
 
 
 
 
Vážení členové ANNA KK, 
 
 
dovoluji si Vás oslovit s následujícím podnětem. Začátkem května jsem se v Bruselu 
zúčastnil-a Dne Evropy. Šlo o 36-člennou delegaci v rámci studijní cesty na pozvání 
europoslankyně Ing. Zuzany Brzobohaté. Kromě setkání v Evropském parlamentu proběhla 
intenzivní debata s některými vedoucími pracovníky Stálého zastoupení České republiky u 
Evropské unie v čele s velvyslankyní Milenou Vicenovou a velvyslancem Jakubem Dürrem. 
V otevřené výměně názorů, informací a příkladů z praxe byla zdůrazněna především role 
partnerství nestátních neziskových organizací, veřejné správy a podnikatelů při uplatňování 
principů politik Evropské unie, zejména v oblasti kohezní politiky v nadcházejícím 
programovacím období. Celá skupina se rovněž zúčastnila konference „Demokracie v Evropě: 
kde se nacházíme z pohledu občanské společnosti?“, pořádanou EHSV. Proběhlo i seznámení 
s prací Výboru regionů a setkání s pracovníky některých krajských zastoupení v Bruselu. 
Průvodcem a organizátorem programu studijní cesty byl Ing. Roman Haken, člen Evropského 
hospodářského a sociálního výboru (EHSV), nominovaný za neziskový sektor.  
 
Jedním z výstupů studijní cesty je potvrzení názoru, že nestátní neziskové organizace v České 
republice potřebují pro zachování své konkurenceschopnosti rovnoprávné postavení 
s ostatními právními subjekty, stejně jako v jiných zemích EU. Všichni zúčastnění jsme  
předběžně přislíbili pracovat na přenosu přivezených poznatků do praxe v České republice. 
 
Rádi bychom znali Váš názor na možné pokračování – nastavení partnerství mezi členy 
ANNA KK, mezi ANNA KK a krajským úřadem a veřejně prospěšnými neziskovými 
organizacemi. Pochopitelně neziskové organizace toto téma bude zajímat i z pohledu 
kandidujících politických stran v podzimních krajských volbách. 
 
 
 
Děkuji předem za Vaše podněty, 
a jsem s přátelským pozdravem 
 
 
Hana Šnajdrová 
ANNA KK, o. s. 


